
Protokół  Nr 5/2007

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

oraz Komisji Budżetu i Finansów

w dniu 25 września 2007 roku

Posiedzenie zostało zwołane przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Andrzeja Nowaka oraz 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Dariusza Kłobukowskiego. W posiedzeniu udział 

wzięli członkowie komisji oraz B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu /lista obecności w załączeniu/.

1. Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący  Komisji  powitali  członków  komisji  oraz  zaproszonych  gości  na  wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Finansów.

2. Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Nowak stwierdził, iż na posiedzeniu obecnych jest 

5 członków komisji, zatem wszelkie podejmowane decyzje będą prawomocne.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Dariusz Kłobukowski stwierdził, że na posiedzeniu 

obecnych jest 4 członków komisji, zatem wszelkie podejmowane decyzje będą prawomocne.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów D. Kłobukowski przeczytał porządek posiedzenia. 

Poprosił  o  zgłaszanie  uwag  do  porządku.  Uwag  nie  było.  Komisje  jednogłośnie  przyjęły 

następujący porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku posiedzenia.

4. Analiza wykonania budżetu powiatu lipnowskiego za I półrocze 2007 r.

5. Analiza jednostek powiatowych pod względem organizacyjno- finansowym.

6. Zakończenie.

Ad.4. Analiza wykonania budżetu powiatu lipnowskiego za I półrocze 2007 r.

oraz Ad.5. Analiza jednostek powiatowych pod względem organizacyjno- finansowym.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej A. Nowak poprosił Panią Skarbnik Powiatu o przedstawienie 

analizy budżetu po I półroczu 2007 roku.



B.  Małkiewicz-  Skarbnik  Powiatu  powiedziała,  że  niektóre  dochody  do  końca  roku  nie  będą 

wykonane (ok.  400 tys.  zł).  Wynika  to  z  tego,  że  nie  będzie  dokonana  zaplanowana sprzedaż 

nieruchomości. 

P. Skarbnik podkreśliła, że bardzo dobrze są wykonane dochody z opłaty komunikacyjnej.

Ponadto wspomniała o inwestycjach w jednostkach oświatowych powiatu lipnowskiego.

B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu- powiedziała, że w październiku będzie wraz z P. Smużewską- 

Naczelnik  Wydziału  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia,  zbierać  w  jednostkach  oświatowych 

informacje dotyczące wykonywania przez te jednostki budżetu. Już teraz wiadomo, że Zespołowi 

Szkół  w Dobrzyniu n/W brakuje ok.   40-50 tys.  zł  na płace,  co wyniknęło z  niezaplanowanej 

podwyżki wynagrodzeń.

D.  Kłobukowski  powiedział,  że  przecież  te  podwyżki  dotyczą  wszystkich  szkół,  a  tylko  ZS 

w Dobrzyniu n/W ma taki problem.

P. Skarbnik odpowiedziała, że dyrektorzy w większości planują swoje wydatki na wyrost.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  zaproponował,  aby  ocenić  pod  względem 

budżetowym jednostki oświatowe podczas wyjazdowego posiedzenia komisji.

A.  Łaniewski  powiedział,  że  popiera  ten  pomysł,  trzeba  przeanalizować  jak  dyrektorzy  szkół 

planują budżety szkół oraz porównać szkoły, które mają deficyt i te, które go nie mają.

Dodał,  że  trzeba  zorganizować spotkanie  z  dyrektorami  szkół,  którzy  mają  największy  deficyt 

i wyjaśnić z czego to wynika.

A. Łaniewski stwierdził, że ogólnie sytuacja finansowa w jednostkach oświatowych nie jest zła.

P. Kłobukowski powiedział, że przepisy prawne dotyczące przejścia nauczycieli na emeryturę są 

takie, że dyrektorom szkół trudno jest to zaplanować.

P. Kłobukowski zapytał, która szkoła jest obecnie w najlepszej sytuacji finansowej.

P. Skarbnik odpowiedziała, że ZS w Skępem jest w dobrej sytuacji.

Następnie B. Małkiewicz- Skarbnik Powiatu omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu lipnowskiego na 2007 rok.

Komisja Rewizyjna oraz Komisja Budżetu i Finansów po zapoznaniu się z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej pozytywnie zaopiniowały informację z wykonania budżetu powiatu lipnowskiego 

na 2007 rok.

Ponadto Komisja Budżetu i Finansów zaplanowała w październiku spotkanie z dyrektorami szkół 

ZST w Lipnie oraz ZS w Skępem.



6. Zakończenie.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej A. Nowak oraz Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

D. Kłobukowski zakończyli wspólne posiedzenie komisji w dniu 25 września 2007 r.

Protokołowała:

Izabela Pączkowska

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów

Dariusz Kłobukowski


